



# نظام عمل المكاتب الإدارية

## Work Arrangement for Corporate Offices

7 April 2020

Kindly be informed that the below corporate offices can operate between **8 A.M. and 2 P.M.** without receiving customers. The maximum employee count must be 30% of capacity and necessary precautionary measures must be taken with due regard to the guidelines on sanitisation and social distancing:

- Corporate offices of multi-national corporations and regional HQs in vital & exempted support services sectors.
- Corporate offices of local companies in vital & exempted support services sectors that serves other emirates.

Kindly obtain the move permits from:

يرجى العلم أنه يمكن للمكاتب الإدارية التالية ممارسة أعمالها من الساعة 8 صباحاً إلى 2 مساءً دون استقبال الجمهور بعدد موظفين لا يتجاوز 30% كحد أقصى شريطة حرصها على الالتزام التام بالإجراءات الوقائية والمتعلقة بالتعقيم والتباعد الجسدي:

- المكاتب الإدارية للشركات العالمية والإقليمية العاملة في القطاعات الحيوية وقطاعات خدمات الدعم المستثناة.
- المكاتب الإدارية للشركات المحلية العاملة في القطاعات الحيوية وقطاعات خدمات الدعم المستثناة والتي لديها أعمال في الإمارات الأخرى.

يرجى الحصول على تصاريح الحركة من:

<https://dxbpermit.gov.ae>